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a 20l0. október 28-i rendes nyílt ülésóről

N_a_pjj_§J_d: (Határozatok: 251 - 261-ig)

I.1 Rád Kozségi Önkormáíyzat úi Szervezeti és Miiködési Szabályzata (rendeLetaikotás)

ElölerjeszloI Rullai Robcn jegl zo

2.1 A Rádi Óvoda intéznényi aiapdokumentumainak j óváhagyása
tlolerje.ztö| Rut\ai Roben jeglzo

3.1 Rád Községi Önkormányzat Cserhártáj Kfl-berr lévő tagi törzsbetéte, az izleiész
átruházása
Előtedesztő: Lieszkovszki Gáborpolgfumester

4.1 Csatlakozás a Dunakanyal Egységes Pedagógiai Szakszolgálathoz
Előterjesztő: Lieszkovszki Gábor polgármester

5.1 A volt szeszfőzde berendezéseinek éfiékesítése
Előterjesáő: Lieszkovszki Gábor poLgámester

6.1 Rád Kozség Öntormanyzatának münkaügyi pere

|,l<iterjesztö: Rulkai Robcn iegy7ó

'7./ Tájékoaató a szennyvízcsatoma és tisztítómú építésére b9nyújtott pályáZatróI

EIőteúesztő: Lieszkovszki Gábor polgál]nester

8./ A védőnői szolgálat biáosítáSa Rád községben 201 1, évben

Előterjesztő: Lieszkovszki Gábor polgfumester

9.1 Rád váci út Nefelej cs utca sarán 1évó gyalogos átkelőhely megépítése

Előterjesztő: Tiszolczy Gábor képviseló



Jegyzőkönl.v

Készült: Rád Község Képviselő-testülelének 2010, október 28-án megtafiott

rendes nyílt üléséről,

Az ülés helYe: Rád Polgánnesteri Hivatal tanácskozótemle

Jelen vannak:
Lieszkovszki Gábor polgárnester
Illés Jrlnos alpolgánnester
Lázár lstván képviselő
Mészáros György képviselő
Oszaczki László képviselő
Puporkáné Papp Gabriella képviselő
Tiszolczy Gábor képviselő

Meghívottaki

Tanácskozási ioggal részt ye§z: Rutkai Róbertjegyző

Lie§zkovszki Gábor polgárme§ter: Köszöntöm a Képviselő-testületi úlésen megjelenteket,

megállapítom, hogy az ülés határozatképes,

251/2010.íx. 28.) számú határozat (7 igen egyhangú szavazattal)

Rád Községi Öntornrányzat Képviselótestülete a 20]0. október 28-i rendes képviselő-

testületi ülé;rő1 készítendő jegyzókönyv hitelesítőinek Pupo*áné Papp Gab ella és LáZár

István képviselőket !áasztja.

Hátáíidő: 2010, november 12.

Felelős: RutkaiRóbertjegyző

25212010,(X. 28.) számú határozat (7 igen egyhangíl szavazattal)

Rád Községi Önkormiinyzat Képviselő-testülete a 2010, október 28-i rendes képviselő-

testilleti ülés napirendjére tett polgfumesteri j avaslatot az alábbiak szerint fogadja el:

I./ Rád Községi Önkorrnányzat új Szerlezefi és Múködési Szabályzata (rendeletalkotás)

Előterjesztő| Rutkai Róbert jegyző

2.1 ARádi Óvodaintézményi alapdokumentumainakjóváhagyása
Előterjesztő: Rutkai Róbert jegyző

3,1 Rád KöZségi Önkormáryzat Cselhát-táj Kft-ben lévó tagi törzsbetéte, az izlelíész
átruhazása
Előte{esztő: Lieszkovszki Gábor polgálmester



4.1

5.1

6.1

7.1

8./

253/2010.(x. 28.) számú határozat (7 igen egyhangú szavazatul)

R,íd Községi ÖDkományzat Képviseló-testülete a 2010. október 28-i rendes képviselő-

testiileíi ülés napirendjére, 9./ pontként felveszi Tiszolczy Gábor örTkormányzati képviseló,

Rád váci út Nel'eiejcs utca sarán lévő gyalogos átkelőhely megépítésére vonatkozó öná]ló

indítványát.

Napirend előtt:

Rutkai Róbert jegyző: Tisztelt képviselőlestület, írásban is kiosztásra keriiltek azok a

pénzügyi információk, arr-relyekről jegyzóként szóban is tájékoztatást adok, minden rendes

iites napirenoje előtt. Az adatokból látható, hogy a rendelkezésiinkre álló 8 nillió forint

folyószámlahitelből jelenleg 1 639 62j forintot vettilnk igéiybe. Mint i§mefetes a

íblyószámlahitel az önkormányzat likviditását segíti, ezt az összeget a múködési

kiadásainkrrál, elsősorban a számlák kifizetésénél hasznájrrk fel, A felhas^ált összeget

folyamatosan fizetjük vissza, és aktor vesszük újból igénybe, ha ismét 1ikviditási problémánk

adódik. A 3 millió 500 ezer Ft munkabér hitelt havonta igénybe vessziik. Ezt minden

hónapban az állami támogatás megérkezésekol visszafiZetjük, majd az esedékes munkabérek

íizetésekor ismét felvesszük, A bemutatott MFB hitelünk, a 2006. 2007 - években végzett

óvoda beruháással kapcsolatban felvett önkoTmányzati hitel, amelyet negyedévente

törlesztünk. végül fontos információ, aZ értékpapírban tartott önkormányzati megtakarítás

összege, amely jelenl eg 2'7 .?45 3g8 Ft, ltt a kiadott írásos anyagban ninden kivét mellet ott

uun u-aato- éi 
" 

kepuiieló_testületi határozat száma, mefi csak testületi felhatalma'ással lehet

eladni az értékpapírból, valamilyen meghatfuozott kifizetés teljesítése érdekében,

A lejárt és kihzetetten számlákról is adok tájékoaatást ninden rendes képvise]ő{estületi

ülésen. Jelenleg nincs lejárt határidejú, kifiZetetlen szrámlánk. igy volt ez szeptenberben is,

tehát ebből a szemponttól az új Képviselő-lestiilet rendezett, kiegyensúlyozott pénzügyi,

gazdálkodási helyzetet örökölt,
Fontos kimutatás végül aZ adóbe\,ételekrő] készített táblázat. A 2010, é\.re elfogadott

költségvetésben komÁurrális actó, iparűzési adó és gépjármű adó egyiittes összege: 24 millió

800 eier Ft volt, Ebből idáig bef;lyt: 23 205 360 Ft, amely 94 % teljesitést jelent 2010,

C§atlakozás a Dunakanyar Egységes Pedagógiai Szakszolgálathoz
Előterjesztői Lieszkovszki Gábor polgármester

A volt szeszfózde berendezéseinek éftékesítése
Előte{esztő: Lieszkovszki Gábor polgfumester

Rád Község Önkományzatiinak munkaügyi pere
Előterjesztő: Rutkai Róbert jegyző

Tájékoáató a §zenn)"r'ízcsatorna és tisztítómú építésére benyújtott pályázaftóI

Előterjesztó: Lieszkovszki Gábor polgánnester

A védőnői szolgálat biztosítása Rád községben 2011, évben
Előterjesztő| Lieszkovszki Gábor polgármester



4

október 28-án, Van be nem fob.t adó is, amely nemcsak a tárgyévhez kötődhet, Az
adóköVeLelesiinl ö:sze:en| 4 5l5 805 Él

Ll Rád Kózsógi Önkormányzat új SzelTezeti és Múködési Szabályzata
(rendelelalkotás)

Rutkai Róbert jeryző: AZ írásban negküldött előterjesztésben már kifejtettem, hogy aZéfi
javasolom, hogy önálló új rendeletként lépjen életbe az íJ SZMSZ, mert annál több helyen

kerültjavításla, hogy a régi rendeletet meghagyva, módosító rendelet paragrafllsaiban jelenjen

meg minden kiegészítés, törlés és módosítás, majd ezeket újból egységes szelkezetbe
szerkesáve jelenítsiik meg, Kevesebb módosítás esetében temészetesen a hagyományos

önáló rendeletben történő módosítás, a helyes eliárás. Mint tudjuk bizottságok szúntek meg,

új pályázati tanácsnoki funkció került létrehozásra saját feladatkönel, és egyéb javításokra,

váltoáatásokla is sor kerül, AZ előterjesztett új rendelet dz szMSZ-től természetesen
ös§Zevethető volt és összevethető jelenleg is bárki szimára a régi SZMSZ szövegével. Az új

szabályzat életbelépéséve] a régi szabályzat hatályát veszti.

7/2010.(X. 28.) szárnú rendelet (7 igen egyhangú szavazattal)

Rád Községi Önl<o1mányzat Képvise]ő{estülete Szervezeti és Működési szabá]yzatáról

2,/ A Rádi Óvoda intézményi alapdokumentumainak jóyáha§rá§a

Rutkai Róbert jcgyző: Varga viktória óvodavezető elkészítette a dokünentlrmokat, és

végigtárgyalták az intézmény szakmai és szülói fórumaival, Ezekrrek az elfogadó

nyilatkozatai már csatolásra kerültek, Ez az intéZményvezetői munta részben hiánlpótló, és

részben korszerűsítő céllal készült. A nyári szünet, illet\e az ö.tományzati választásra való
kampányolás stb. miatt a javaslatomra került most, a megalakult új Képviseló-testület elé,

mert a fenntartónak jóvá kell hagynia az előterjesztésben jelzett esetekben a

dokumentunokat. Mint láthatták vannak olyan belső szabályzatok, alni az intéZményvezető

hatáskörébe taítozó, az előterjesztésben ezeket is jelezük. A dokumentunok tehát teljes

körúen rendelkezésre álltak, volt olyan képviselő is, aki példanutatóan és részletekbe menően

foglalkozott a hivatalban a szabályzatokkal.

Varga Viktória óvodavezető: A Nevelési Programot öt éves időszak utál egyéhként is felül
kell vizsgálni, ez a mi esetiinkben nlár aktuális volt, Az óvodai nevelés alapprogramját

kormányrendelettei módosították, és ezt is át kivántuk vezetni. Ennek megfelelően nagyobb

hangsúl}t kap a sajátos igényú és a hátrányos helyzetú gyermekek nevelése, Ennek

."gf"l"lő"n aZ Alapító okiratot is módosítani kellett. AZ új feladatokhoz hiányzó szaknrai

tudás megszerzését óvónőink képzések, továbbképzések formájában váIlalják,

Ti§zolczy Gábor pályázati tanác§nok: Áttekintettem minden szabályzatot, Az Óloda

SZMSZ-ében a IID porihoz javasolon, hogy keúljön be: a 100 % pályázati támogatás

kiírásakol köteiező á pályázat megílása, negiratása, beadása, amelyéri lelelős az

óvodavezető. EZ legyei alapkötelesség,
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Puporkáné Papp Gabriella Ügyrendi Bizott§ág elnökei Az óvodában dolgo7ó óvónőként

az intézrnérry minőségirányítási vezetőjeként is tevékenykedem. Szeretném felhívni a
figyelmet araa, hogy az Intézmény Minőségirányítási Programiába (IMIP) a 13. pont

minőségcélokná1, belevettük, hogy elsősorban pály&atok útján fejlesztjiik az óvodát.

Tiszolcry Gábor pályázati tanác§nok: Ennek megfelelóen ajavaslatomat vissZavonom.
Szóvá teszem viszont, hogy az élelmezéssel kapcsolatos programból a te tés hiányzik. A
gyakoriatban pedig a második fogást is a leveses tányérba kapják a gyermekek. EZt nevelési

és egyéb szempontból nem taltom elfogadhatónak.

Rutkai Róbert jegyző: Egyetértek a felvetéssel, ha hiányzik a lapostányér, akkor aá
sitgősen pótolni kel1, ha az intéZmény ezt a költségvetésén belül saját maga nem tudja

megoldani, akkor jelezze a fenntaftónak. Ha van egy szép és viszonylag jó1 felszerelt
óvodánlq akkor nem múllrat pár tucat tányéron egy fontos pedagógiai cé1 elérése, ebben a

fogékony gyermekkorban,

Lieszkovszki Gábor polgárme§ter: Kérem, hogy az előterjesztésben a fenntaitó
jóváhagyására javasolt dokumentunokka1 kapcsolatban van-e valakinek kérdése, javaslata,

hozzászólása? Ha nincs, .lk]kor kéIem, szavazzanak az előterjesztett dokunrentumokól,

25412010.(x, 28.) számú határozat (7 igen egyhangú szavazatta])

Rád Községi Önt<ormányzat Képviselő-testülete a Rádi Napköziotthonos Ól oda 55/1999,(VI.

08.) számú képviselő-testületi határozattal jóváhagyott Neve]ési Programja helyébe lépő, és

az intéznény nevelőtestülete által 2010. április 19-én egyetéíően véleményezett, az óvodai

szülői munkaköZösség által 2010. április26-án elfogadott, nódositott ovodai Nevelési
Programot j óváhagyj a,

A dokumentum 49. számú Legitimációs Záradék oldalára a jóvfiagyó határozatot fel ke]1

vezetni.

Határidó: 2010. november 5.

Felelős: Rutkai Róbertjegyzó és valga viktória óvodavezető

255/2010.{x. 28.) §zámú határozat (7 igen egyhangú szavazattal)

Rád KöZségi Önkományzat Képviselő{estülete a Rádi Napközionhonos Óvoda Szervezeti és

Működési Szabályzatát (SZMSZ) melIékleteivel együtt elibgadja.
Az SZMSZ elfogadásáról hozott 1'enntartói hat|irozatot 40. oldalként keil csato]ni a

szabáIyzathoz.

Határidő: 20l0. november 5.

Felelős: Rutkai Róbert j egyző és Varga viktória óvodavezető

256/2010.(X, 28.) számú határozat (7 igen eglüangú szavazatlal)

Rád Községi Önkomlányzat Képvise]ő-testülete a 2010, március 20-i elkészített módosítással

fogadja eI ; Rádi NapköZiotthonos Óvoda Intézményi Minőségirányítási Programját (IMIP),

amely legközelebbi felülvizsgálati idópontja: 2014, jr'ulius 15,
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A minóségirrányítási program t'eintafiói elfogadásának hatfuozatáról készített hitelesített
jegyzőkönyvi kivonatot mellékelni kell, és a jóváhagyas dátumát, a Legitimációs Záradékot

tartalmazó lapra lávezetni.

Haáridő: 2010, november 5.

Ielelős: Rrrtkai Róbertjegyző és varga viktófia óvodavezető

3.1 Rád Községi Önkorrnányzat cserhát-táj Kft-bcn lévő tagi törzsbetéte, az
iizIetré§z átruházása

Lie§zkovszki Gábor polgármester; Az előzmények köZismertek, az írásos elóterjesztést

mindenti megkapta. A cselhát-táj Kft legutóbbi számlakivonatából megállapítható, hogy

265000o Ft lekötött betétlől és 2'72 305 Ft 1blyószámlán lévő pénzről kaptunk

tájékoztatatást. Ebben a Kft-ben 12 %-os kisebbségi tulajdonosok vaglunk Ez a Kft a RoBa
Millenium Kft javaslatára, az általuk a településünkre hozandó pérrzből létesítendő

szennyvízcsatoma közmű beruházással összeniggően keriilt megalakításra.. AZóta már

megszakadt a mun]Gkapcsolatunk és a RoBa Mi]Lenium Kff-vel polgári perben álrurk, és a

tevékenységével összeffiggésben ismeretlen tettes e]]en büntető l'eljelentést is tettünk, amely

ügyben folyik a nyomozás, A Cserhát-tái Kft egyébként semmilyen tevékenységet nem végez,

nem is végzett soha. Indokolatlan tovább ebben fenntaftani a tulajdorüészünket,

Tiszolczy Gábor pályázati tanác§noki Meg ke11 szűntehünk a kisebbségi tulajdoníészünket,

ebben a nem múködő Kflben és létre ke]1 hoznunk egy 100 7o-ban önl<ormányzati tulajdonú
Kft-t, amelyen keresztül áfa visszaigénylővé válhatfuink a beruházások és telekéItékesítések

stb, esetében.

Illés János alpolgármester: Egyetértek a Kft-bő] való kilépéssel, a tulajdonhányadunk

megsziintetésévil. Má. -ugu- is javasoltam, pl. az elmúlt képviseiő-testiileti ülésen, az iáfa

visszatérítés szempontjából kívánatos saját Kft létrehozását,

Rutkai Rób€rt jegyző: Csatomaépítéssel adott esetben, a Képvi§elő-testület döntése alapján

lehet megbízni a közbeszerzé§i ajánlati felhívásra jelentkező ajánlattevőt. Most tehát azt tudja

megállapítani a Képviseló{estület, hogy számára okafogyottá vált a helyi szennyvizcsatoma

megépitesere a aserhát-táj Kft-ben való részvétel, mefi ha ]esz a közeljövőben

szein;vízcsatoma építés Rád községben, az pályázaloli clnyerhető állami támogatássa]

valósul meg, ameiy esetében közbeszerzési eljárás keretében iehet kivá]asztani a

közmúberrrházás kivitelezőjét. A Cserhát-táj Kft Társasági Szerzódése szerint az

üzletrészünket az üg},vezető igazgatón keresztül fel kell aiánlanr-rnl< a többségi tulajdonos

ROK-LA Kfi-nek és a másik kisebbségi tulajdonos Penc Községi Önkorrnányzatnak,

25712010,(x. 28.) szímú határozát (7 igen egyhalgú szavazattal)

Rád Községi Önkomlanyzat Képviseló-testülete - figyelemmel a Cserhártáj Kft Táísasági

Szerzódésének a tagok üzletrészeiról szóló VIL fejezet 2, pontjában fbglaltaka az

önkormányzat Cserhit-táj Kfrben lévő ,tagi üZletrészét át kívánja ruházni Penc Község

Önkormányzat tagra, vagy a RoK-LA Építóipari Szolgáltató Kft tagra, amely átruháZási,

eladasi szádekó'i értesiti a Tagokat, tovabba a trirsásági Szerzódés szerinti Ügyvezető

lgazgatót és Ügyvezetőt.
ú a-dás - vételi szerzódéssel átruházandó üzlelrész átruházási - eladási fua 400 000 Ft,



Határidó:
Felelős:

Tagok, Ügyvezetó IgMgató és Ügyvezető értesítése: 2010. november 5,

Lieszkovszki Gábor polgármester

4,1 csatlakozás a Dunakanyar Egy§éges Pedagógiai szak§zolgálathoz

Lie§zkovszki Gábor polgármester: A Kistérségi Társulásnál nem tudtak garanciát adni arra,

hogy a logopédiai, vagy a gyóg}tomai szolgáltatást igénybe tudjuk-e venni a jövőben, ha az

,ttápitO Ót<iratot megszavazva csatlakozunk az alapítókhoz, A hatliíozati javaslatban

kie;eltiik feltéteiként a logopédia és gyógylestnevelési feladatok ellátási területéhez laló
csatlakozási szándékunkat.

Puporkáné Papp Gabrie a Ügyrendi Bizottság elnöke| A logopédiai és gyógl,testnevelési

feladatok ellátása alapfeladat kel1 hogy legyen mindkét intéZményiinkben.

258/2010.(x. 28.) számú határozat (7 igen egylDngú szavazattal)

Rád Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 2011. január l-tól csatlakozni kíván a
Dunakanyai Többcélú Önt(onnányzati KistéIségi Társulás által ]étrehozott Dunakanyar

Egységej Pedagógiai Szakszolgálat logopédia és gyógytestnevelési feladatok ellátási

tertiletéhez, amerrnyiben érdekeinek rnegfelelő szakmai és egyéb támogatást jelen számára a

leladatellálásra leueholon uj inlé/nlenv,

HatáJidő: 2011. január 1,

Felelős: LieszkovszkiGáborpolgármester

5.1 A yolt §ze§zfőzde berendezéseinek érték€sítése

Lieszkovszki Gábor polgármester: Többéves, huzódó ügyről van szó, Az egész szeszfőzde

éfiékesítéséről is volt már sZó, AZóta megváltozott ajogi környezet, nincs mifu meg a raktrári

adószámunk sem. Evek óta kjhasználatlanul á11 a berendezett §zeszfóZde, Tájékozódtam a

berendezés éltékéíőI. Hozziélíők, ezzel 1bglalkozók szerint 1 1,5 millió forint a

berendezéseink érléke, lnterneten szándékozom hirdetni az eladást, amely befo]yó összegéből

el lehetne bontani az épületet és rcndbe lehet hozni ezt aZ utcaszakaszt.

Lízár István képviselő: A bontásra helyi válla]kozót kellene megbízni, minél kisebb

összegért.

Rutkai Róbeú i€gyző: Nagyon jónak tartom az elképzelést, amely a berendezés eladásából

befolyt összegből kívánja elbontani az épületet, Iendezni a környéket, az utcaképet,

259/2010.(x, 28.) §zámú határozat (7 igen egyhangú szavazattal)

Rád Községi Öntormányzat Képvi§elő-testülete a volt önkormányzati szeszfőzde

berendezését eladásra kinája fél, Felhatalmazzu a polgármestefi a berendezés

felértékeltetésére, a szükséges eladási hirdetések megtételéie, AZ önkoTmályzat a befol}t

vételfuból elbont;tja a szeszftjzde épületét, és a Petőfi utcától a JózsefAttila utcág felújítja a

Széchenyi utcát.



Határidő:
Felelős:

201 1. szeptember 30.
Lieszkovszki Gábor polgármester

6.1 Rád Község Önkormínyzatáíák munkaügyi pere

Rutkai Róbert jegyzői Az írásos előterjesztésben aZ előzményeket, a bejáft utat mutattam be,

Vizsgálati jelentésekre, szakvéleményeke, eljrirási cselekményeke utaltam, illetve

bemúattam azokat. Sziikséges emek ismerete akkor is, ha ez a képviselótestület a ielenlegi
előzetes nyilatkozata alapján, új megítélés szerint viszonyul a munl<aügyi per fo1},tatásához,

Úgy tapasztaltarn, hogy nem taltalmilag nem éfiettek egyet az új Képviselőtestiilet tagjainak

toÚbsége a munkatlgyi pel fol)tatásával, hanem más szempontok miatt döntöttek úgy, hogy a

fegyel;i határozat visszavonásával lezrirják a rnunkaügyi pert, EZ a lnás szempont pedig az,

hogy az aktuális onkormányzati muniával kíván aZ új Képviselő-testület foglalko7ni, és nem

érzit, hogy ehhez az új munkához, új önkormáryzati stílrrshoz adna valamint hozzá, ha

folyatnák a muDkaügyi pefi. A befejezés mellett szólt aZ új Képviselő-testület többsége

szerint az is, hogy az érintettek már nincsenek jelen az önkormályzat képviselő{estületében,

Sem a fegyelmivel sújtott régi polgármestel, sem azok az önkomanyzati képviselók, akik fő

képviselő1 voltak a fegyelmi eljárásnak. AZ előterjesztett határozati javaslat mindezek alapján

egy praktikus lezárásra teszjavaslatot, éldemi, tafialmi állásfoglalás nélküi.

Illós János alpolgármestel: Az internetes Honlapunkon is olvasható a polgámester-váltással

összeftiggő átadás-átvételi jegyzókónyv, Ebben is olvasható volt, hogy a régi polgármester

nyilatkozott, hogy visszavonja az önkonnányzat ellen a Pest Megyei Munkaügyi Biróságon

benyújtott keresitét, ha az új Képviseló-testület visszavonja az ellene hozott fegyelmi

határozatot, Ebből indult ki az új Képviselő-testület többsége, an:rikor megfogalmazta igényét

egy fegyelmi hatfuozat visszavonó előteiesztés, jegyző álta]i elkészítésére,

Molnár Zoltán mérnök, volt bizottsági kül§ő§ tag: Mémötriként szakmai oldalról éltékeltem

a voit polgiimesternek az óvoda be házásban való lészvételét, Nagymértékű szakmai lribák

sorozaiára derült fény az éfiékelésem szerint, Ha ninden hibát szóvá tettem volna, akkor

veszélybe kerül a megnyert ál]ami támogatás kifizetése, és a használatbavételi engedély is,

EZért a fegyelmi eljárásban töfiént tényfeltálás alapján meghozott fegye]mi határo7atot tartom

így utóla! is a iegelfogadhatóbb eljárásnak a régi polgámester által elkövetett 1égyelmi

Űségekkil összeíiiggésben, Javasolom, hogy mérlegelje a Képviselő-testület, hogy egy

teljesén megalapozoli és ]ogszerű fegyelmi eljárást úgy kívár most lezámi, fegyelmi

haiározatot uissravonni, hogy nost itt ezze1 köZpénzről dönt, A fegyelmi határozat alapján

fizetendő ö§szeg ugyanis köZpénz.

Halász László volt képví§elő, viz§gáló Bizottság é§ Fegyelmi Bizott§ág elnökel AZ

önkomlányzati képviselői esktllét szegik meg a jelenlévó képviselók akkor, lra a fegyelmi

hatfuozatoi visszavonják. Lehetnek egyéb okai a fegyelmi határozat visszavonásának, de az

nem érdeke az önkományzatnak, AZ önkományzatnak az aZ éIdeke, hogy egy ilyen szintú

hibasolozat után, amelyét a volt polgármester okozott, a Képvise]ő-testület munkátatói
jogkörben eljárva végigvigye a munkátgyi penel a fegyelmi eljárásban hozott fegyelmi
"haiárorat joielőre 

"]"ire-.et. 
e fegyelÁi hxározatot külső szakértői vélemények is

ln"gatupoztai anelyeket nem lehet aiért figyelmen kívti1 hag}ni, mert új Képviselő-testület

alaiult-meg. Egy ilyen döntés azt vetiti előre, hogy Rád községben a polgárnester az
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SZMsZ-t bármikor megsértheti, hiszen ha ezt eddig megtehette és a fegyelmi határozat

visszavonásával rehabilitáIják most, atrikol ez vérszemet ad anaak. aki hasonlóképpen akar

cselekedni. Fontosnak és korektnek tartom leszögezni, hogy a korábbi Képviselő-testület a

fegyelmi eljrárásban és a fegyelni hatiíozat meghozatalakor semmilyen jogsértést nem

követett el, Szabályosa, jogszerúen járt el. A tisztesség azt kívánná, hogy ez is kerüljön

kimond.isra aZ előtedesztés határozatában.

Illés Jáno§ alpolgármester: Halász Ltr, döntött ez a falu a sok civakodásról, ami az elmúlt

rregy év alatt zajlon, és mast akafi, Ez a Képviseló-testü]et pedig azt akarja, lrogy csend,

nlrrgalom és béke, valamint előrehaladást biztosító munka legyen a faluban.

Rutkai Róbert jegyző| Előzetes megállapodás sem a két polgármestel sem a jegyzó köZött

nem volt a fegyelmi hatiíozat vi§szavonásáIól, A polgámresteri munkakör átadása - átvétele
jegyzőkönyvének 11. pontja szólt a peres ügyek átadásáról, ahol a munkaűgyi perrel

kapcsolatban aZ átadó polgámlester tett egyoldalú jognyiiatkozatot, amely szerint az általa a

Pest Megyei Munkaügyi Bíróságon benyújtott keresetet visszavonja, ha az új Képviselő-
testület a Iégi Képviselő-testillet által hozott fegyelmi határozatot visszavonja,
Jegyzőként szakmai alláspontom a fegyelmi ügyben, illetve munkaügyi perben egyébként

változatlan, ahogyan azt Tiszolczy Gábor képviselő úr korábbi kérdésére már kifejtettem,

hogy részben vagy egészen, de megnyerhető az alpcres számára a munkaügyi per. A fegyelmi

hatrtozat, anely szerint 12 havi illetmény 20 %-ának megfelelő pénzbiintetést kapott a régi

polgámestü jogerősíthető, megnyerhető az alpeles önkormányzat száínaía. Az általari1

benyújtott viszontkereset alapián, a poigfumesteri vétkes szabályszegéssel, gondatlanságból

okozott kár, háromhavi illetménrryel töfiáló csókkentése 50 % eséllyel megnyerhető. Mint
megismerhettük azonban az új Képviselő-testület morális és egyéb clr,árások, új mrrnkastílus

stb. alapján kíván dönteni a fegyelni határozat visszavonásáról. Nekem is van teímészetesen

morális és egyéb véleményem az ügyról, az azonban nenr jegyzőként a képviselőlestületi
ülésen elmondandó álláspont, Jegyzőként feladatom a jog talaján állva segíteni az

önkormányzati munkát,

260/2010.(X. 28.) számú határozat (6 igeí 1 nenl szavazattal)

Rád Községi Önl(olmányzat Képviselő{estülete Kosztyán Kámán volt polgármester 2010,

október 11-én, a polgifutnesteri munl(akör átadrisa átvétele jegyzökönyv 1 1./ pontjában tett

nyilatkozatára figyelemmel, visszavonja a 7212009.(II. 12.) számú fegyelmi határo7atot,

Felte.i nutkai nóbe.t jegyzőt, hogy Kosztyán Kálmán felperes számára a mun}aügyi perbéli

kere§et visszavoná§a iránti kéIelmet elókészítenj szíveskedjék.

Határidő: értesítés a fegyelmi hatarozat visszavonásáról: 2010. november 3.

Felelős: Lieszkovszki Gábor po]gármester és Rutkai Róbertjegyző

7.1 Tájékoztató a szenn},vízcsatorna é§ tisztítómú építésére benyújtott pályázatról

Lieszkovszki Gábor polgárme§ter: A 2010. szeptemberben beadott szennyvíZcsatoma

építési plílyázatünkat befogadták, minden kiegészítést, hián}pótlást elfogadtak. Ez a végleges

rigisztáás, arnelyet most máI a pálylizat éfiékelése és a döntés követ. Ugy látjuk, hogy nagy

esélytink van a pályázott 400 millió forint vissza neln térítendő állami tánogatás e]nyerésére,
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Rutkai Róbert jcgyző: A beruházás múszaki tervezőjével és a pályázaíftó cég vezetőjével

áttekintetük a nyertes pályliat esetében prognosztizáIható idő koordinátákat. Ez a^ Jelenli,
hogy kb, december 10-ig megszületik a pályázatíól a döntés, amely után 60 napon belül kerül

sor a támogatási szerződés megkötéséle. Ezerj az időn belül ke1l megoldani a beruházásban

1évő 115 millió forint áfa visszaigénylésének a kérdését is, Ezzel decemberben és januárban

foglalkozni kell. További, a pályázatban nem szerepló mintegy 15 millió forint kiadás várható

a szennl.víztelepen keletkező vizes szenllviziszap kiszfuítási technológiájának megépítésével

összeffiggésben, Ezt finanszíroznunt kell, ha Sződre tengelyen kívánjuk bes7állítani aZ

iszapot, ahogyan az a páIyázatban szerepel, A vizes iszap ugyanis kb, hAtszor-hétszer

nehézebb, mint a kiszárított iszap. Ez a beruházás nincs jelenleg a pályázati beruházási

ósszegben, Pozitív döntés esetén a kiviteli terveket azonnal el kell készíttetni. Ennek

engedélyezési eljarása is van, anri három hónap. Ezután lehet a tenderflizetet összeállitani aZ

árMatlan költségvetéssel, és elkészíteni az ajánlali felhívást. A közbeszerzési eljáráshoz ki
ke11 vá]asztani a közbeszerzési szakétőt (tanácsadót) és innen számitva a közbeszerzési
eljrfuásra kb. hlirom hónap kell. I{a nem támadják meg a közbeszerzési eljárást, illetve annak
eredményét, és taítani tldjuk a feszes hataridőket, al*or talán 2011, szeptembelben el lehet

kezdeni az építést, Azt tudni keII, hogy október 15-e után már nem adnak ki írtbontási

engedéllt. Ebben az esetben csak 2012. tavaszán lehet megkezdeni az építést.

Illés János alpolgármester: NőtincseD áttekintettük a polgfumester úrral a tapasztalatokat,
Azt a javaslatot kaptuk, hogy ne csináljunk tisáítótelepet, hanem Vácra kőssük be a

szennyvízcsatomát.

Tiszotczy Gábor pályázati tanácsnok: Én is a Vácra történő csatlakozást _iavasolnám aZ

iszapkezelési probléma és a folyamatosan szigorodó előírások nriatt,

Lieszkovszki Gábor polgármester: Tisztelt képviselők, most csak tájékoztatni kívántuk a

képviselő-testületet a beadott páyazattal kapcsolatban, IJatározati javaslatot sem terjesztettem

el8, ha nyertink, akl(or a lehetőségeink szerint lehet majd döntéseket hozli a beruházással

kapcsolatban.

8,/ A védőnói szolgálat biztosítása Rád községben 2011. évben

Lie§zkoY§zki Gábor polgármester: A védónői feladatot az elnúlt évben is vállalkozási
megbízással láttuk el, Ennek finanszírozása a megküIdött előtedesztésben foglaltak §Zerint

váItozik. Eddig 261 800 Ft-ot kaptunlr a feladatra, 201 l. évben ez 36 000 Ft-tal csökken, A
fennmüadó összeg továbbra is fedezi a fizetendó havi díjat és kb. havi 40 000 Ft nalad az

egyéb kiadásoka,

26112010.(x. 28.) számú határozat (7 igen egyhangú szavazattal)

Rád Községi Önkormányzat Képviselő{estülete hozzájárul a védőnői feladatellátásra sZó]ó

finanszírozási szerződés, KöZép-magyarországi Regionális Egészségbiztositási PénálíTal
történő megkötéséhez, és megbíZza vargáné Szabó Gabriellát, hogy Rád községben heti 20

órában, havi bruttó 170000 Ft számla alapján fiZetendő díjért,2011. január 1-tő1 2011,

december 31-ig, illetve a pályáZat alapján kinevezendő főállású védőnő muntajogi
jogviszonyának kezdetéig.



HaLáridő:

Felelős:
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finanszírozási szerzódés aláírása: 2010. október 29,

Megbízási szerződésre: azonnal
Lieszkovszki Gábor polglímester

9./ Rád, Váci út Nefelejcs utca sarán lévő gyalogos átkelőhely megépítése

Tiszolcry Gábor pályázati tanácsnok: váci út Nefelejc§ utca sarkánál lévő

gyalogátielőhely balesetveszélyét kellene eihárítani. Anyagköltség 32 000 Ft. A cementet én

irzetem ki. Anyagköltség továbbá a vaskorlátok elkészítése. AZ összes anyagköltség tehát:

61990 Fí, az összes munladíj költsége pedig: 56 000 Ft, A segédmunl(át három napra

közmuntlíssal biáosítanánlr, Az ELMÜ-vel kell az átjáróban lévő villanyoszlopra szerelt

fémdobozt az oszlop másik fe]ére átszereltetni, Ennek a szervezését szívesen válla]om,

Rutkai Róbert jegJr'ző: Most nem iudok aZ anyagi fedezetról nyilatkozt]i, meít csak a

képviselő-testüeti ülés előtt nem sokkal kaptam meg az írásos előterjesztést, AZ
etlrirrismOddal kapcsolatban kérem a jövóIe nézve, hogy lehetőleg a képviselő-testületi iilést

megelőző héten kapjam nreg az előterjesztést, sürgős esetben pedig három nappal előtte,

Beruházás jellegú, vagy jelentős felújítás esetében pedig műszaki leírás. rajz, adatokal is

tartalmazó kalkuláció szükséges, a későbbi viták, szükségtelen feszültségek elkerülése

érdekében. Most azonban még új a Képviselő{estület, és megértem ajó szándékú lendületet

és tenni akarást. A szabályokat, költségvetési előírásokat be kell tartanu1 <, Termés7etesen a
jogszabályokat nem sértő, rugalmas negoldásokat támogatom.

Li€§zkovszki Gábor polgármesterl Mindenekelőtt a pénzügyi teljesítés realitását kell

áttekinteni a Polgfumesteri Hivatal pénzügyi Csoportjánál, Ezt a holnapi nap folyamán

megtessztik. Ennek megfelelően ismét negbeszéljük a teendőket. Ezért most határo7atot nem

tudunk hozni, a kiadási e]őirányzat lehetséges biztosításának, és a kivitelezés e]őteriesztésnek

megfelelő pénzügyi és.jogi rendezhetőségének tisztfu áság,

A napirendi pontokat megtfugya]tuk, köszönöm a képviseló-testületi úlésen va]ó íés7vételt, a

képviselő{estületi ülést bezárom,

polgálmester

kmf.

j.'l jegyző
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Itltl.+"4"-/.LYi
utkai Róbert /
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